
     Dordrecht, 2 oktober 2020 

Vragen ex Artikel 40 Regelement van Orde 

Betreft: Aankoop Zwembad de Dubbel 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders 

Geacht college, 

In de raadsinformatiebrief "stand van zaken renovatie zwembad de bubbel" van 24 april 2018 
wordt gesproken over het onderzoeken van mogelijkheden tot overname van het zwembad 
door de gemeente Dordrecht.  
Daarnaast wordt aangegeven dat onderzocht moet worden onder welke condities stichting de 
Dubbel het zwembad na renovatie dan in gebruik kan nemen.  
Uit deze tekst komt ons inziens naar voren dat er toen geen besluit lag om het zwembad 
over te nemen.  
Na die tijd is er een memo verstuurd dd. 17 januari 2019. In dit memo wordt aangegeven 
dat er samen met stichting de Dubbel tot een voorlopig ontwerp gekomen is en dat wanneer, 
als gevolg van de aanbesteding de huidige kaders en middelen niet toereikend zouden zijn, 
de raad hierover wordt geïnformeerd.  
 
Met betrekking tot de aankoop en het aan ten grondslag hiervan liggend besluit wachten wij 
de beantwoording van de artikel 40 vragen van de CDA fractie af. Wij hebben aanvullende 
vragen over het beheer, de renovatie en de exploitatie na de renovatie.  
 
 

1. Welke afspraken zijn er gemaakt over exploitatie door stichting de Dubbel na de 
renovatie, nu de gemeente Dordrecht eigenaar is? Met andere woorden, is er een 
exploitatieovereenkomst gesloten? Zo ja, kunt u deze ons doen toekomen?  

 
2. Welke financiële consequenties heeft deze aankoop op langer termijn? Welke 

verantwoordelijkheden met betrekking tot beheer en onderhoud van het zwembad 
worden door de gemeente Dordrecht op zich genomen?   

 
3. Mochten deze afspraken (nog) niet vastgelegd zijn, bent u voornemens de raad 

voorafgaand aan het maken van deze afspraken te informeren?  
 

Hoogachtend, 
Namens de fractie GroenLinks Dordrecht 
 

Chris van Benschop, Raadslid 



 

 

 

 


